
Protokół Nr 9/2022 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 30 sierpnia 2022 r. 
 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej  
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych - druk D, 
b) w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości – druk E, 
c) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022 – druk F, 
d) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2022-

2031 – druk G, 
e) w sprawie zmian w składzie członków Kapituły medalu „Za zasługi dla miasta 

Białogardu” – druk H, 
f) w sprawie mandatu radnego Rady Miejskiej Białogardu – druk I, 
g) w sprawie petycji mieszkańców ulicy Lutyków i okolic w Białogardzie w sprawie 

demontażu separatora na moście przy ulicy Lutyków – druk J, 
h) w sprawie petycji Ogólnopolskiego Stowarzyszenia Kominki i Piece w sprawie 

wprowadzenia zerowej stawki VAT na drewno opałowe – druk K, 
l) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad przysługiwania radnym diet oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych – druk L.  
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia.              

         
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 
Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji, głosując: za-5  (jednogłośnie).  
 
Ad 2  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
f) w sprawie mandatu radnego Rady Miejskiej Białogardu – druk I, 

Przedstawił: Przewodniczący Rady Tomasz Strząbała, który wyjaśnił zarzuty przedstawione 
w anonimie 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
M.Kopczyński – uważał, że Wojewoda nie powinien rozpatrywać anonimów a sprawa  

powinna się zamknąć  na etapie zapytania Wojewody. 
J.Leszczyk – pytał jak przeprowadzono postępowanie wyjaśniające? 
Przewodniczący Rady – powiedział, że właśnie teraz to się dzieje. Na każdej komisji Rady 

składa ustne wyjaśnienia a dodatkowo doręczył do radnych pisemne wyjaśnienie.  
J.Leszczyk – uważał, że sprawę powinien przekazać Wiceprzewodniczącemu Rady celem 

powołania zespołu doraźnego. 



Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
a) w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych - druk D, 

    Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – uważał, że stawki podatku powinny wzrastać co roku. 
P.Szyszlak – zgodził się z przedmówcą, że powinno się na bieżąco zwiększać, aby wzrost 

stawek nie był zbyt odczuwalny. 
M.Siwek – także uważał, że takie wzrosty stawek powinny być wprowadzane częściej. 
Sekretarz Miasta – wyjaśnił, że sytuacja gospodarcza jest trudna, wzrasta najniższa krajowa, 

mamy zapowiadany 5-krotny wzrost energii itd. Będzie program osłonowy na energię 
elektryczną ale nie będzie obejmował urzędów miast i spółek miejskich. 

 
Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 3, przeciw-0, wstrzymało się-2. 

 
b) w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości – druk E, 

    Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – stwierdził, że zakładany wzrost mieści się w inflacji. 
Sekretarz Miasta – wyjaśnił, że inflacja samorządowa wynosi około 50%, gdyż kupujemy 

znacznie drożej usługi, energię i paliwo. Natomiast inflacja rynkowa wynosi 15% 
i w proponowanych stawkach doszliśmy do maksymalnych wysokości. 

 
Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 3, przeciw-0, wstrzymało się-2. 

 
c) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022 – druk F, 

    Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
d) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2022-2031 – 

druk G, 
    Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 



 
Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
e) w sprawie zmian w składzie członków Kapituły medalu „Za zasługi dla miasta Białogardu” 

– druk H, 
Przedstawił: Przewodniczący Rady Tomasz Strząbała 
 

Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
g) w sprawie petycji mieszkańców ulicy Lutyków i okolic w Białogardzie w sprawie demontażu 

separatora na moście przy ulicy Lutyków – druk J, 
Przedstawił: Przewodniczący Komisji Paweł Szyszlak 
 

Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 3, przeciw-0, wstrzymało się-2. 

 
h) w sprawie petycji Ogólnopolskiego Stowarzyszenia Kominki i Piece w sprawie 

wprowadzenia zerowej stawki VAT na drewno opałowe – druk K, 
Przedstawił: Przewodniczący Komisji Paweł Szyszlak 
 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
l) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad przysługiwania radnym diet oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych – druk L.  
Przedstawił: Przewodniczący Komisji Paweł Szyszlak 
 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała negatywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 1, przeciw-2, wstrzymało się-2. 

 
Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 

 
Ad 3 

W sprawach różnych radni poruszyli następujące problemy: 



J.Leszczyk – proponował, aby spotkać się z rewidentem odnośnie przeprowadzonych 
kontroli. 

M.Kopczyński – poruszył sprawę przeprowadzki Warsztatów Terapii Zajęciowej w zakresie 
przystosowania pomieszczeń do prowadzenia działalności z osobami niepełnosprawnymi. 

Sekretarz – poinformował, że będzie podpisana umowa Zakładu Komunikacji Miejskiej Sp. 
z o.o. z Warsztatami Terapii Zajęciowej w zakresie korzystania z komunikacji miejskiej. 

M.Kopczyński – stwierdził, że była mowa o pilnej potrzebie przejścia Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej do budynku do WTZ a teraz dowiaduje się, że żadnego 
przeniesienia nie będzie. 

 
Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 

 
Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1635 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 
 

          Przewodniczący Komisji 

               /-/ Paweł Szyszlak 
 
 


